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Denise op den Kamp

Van: John Budé <john@laerde.nl>
Verzonden: woensdag 18 december 2024 13:26
Aan: Ralph Diederen
CC: Denise op den Kamp; mhbkenis@hetnet.nl
Onderwerp: FW: Mailbrief wethouder

 
Geachte Wethouder Diederen, Beste Ralph,  
 
 
Dank voor het prettige gesprek van afgelopen maandagmiddag op het gemeentehuis over de restauratie van 
de toren. Hierbij waren aanwezig naast uw persoon uw assistente mevrouw Op den Kamp en de heer Wirtz, 
Pastoor Kenis (voorzitter) en ondergetekende (Beheerszaken) namens het kerk- c.q. federatiebestuur, de heren 
Visschers, Pisters en architect Karl Pesch namens de Stichting Erfgoed. Wij willen graag het volgende met u 
delen.  
 
U onderschrijft de noodzaak van het commitment van de gemeente over de financiële dekking van de 
begroting van deze restauratie (uitgedeeld in de bijeenkomst) en de garantstelling voor eventuele onvoorziene 
extra-budgettaire kosten c.q. uitgaven en bent bereid dit verder op te pakken. U vraagt wel van het 
federatiebestuur, ook kerkbestuur van de Sint Martinusparochie Beek, een commitment voor de toekomst van 
de kerk. Immers de gemeenteraad zal dit moeten goedkeuren en zal vragen naar de bestemming. U heeft 
uitgelegd, dat het voor de goedkeuring van een en ander belangrijk is, dat de kerkelijke bestemming voor 
Beek gehandhaafd blijft.  
 
U wil om redenen snel kunnen schakelen en verwacht ook dat wij snel schakelen. Namens het kerk- c.q. 
federatiebestuur willen wij u dan ook mededelen, dat wij in het belang van het behoud van het gebouw voor 
de toekomst en de parochie de opstelling van de gemeente zeer waarderen. Uitgaande van de financiële 
dekking en de garantstelling door de gemeente gaan wij wat betreft de herbestemming van het gebouw uit 
van een kerkelijke bestemming voor de komende jaren, waarbij voor u het begrip hoofdkerk van belang is. 
Een en ander zal schriftelijk vastgelegd worden tussen kerkbestuur en gemeente.   
 
Wij willen, zoals benoemd, benadrukken, dat het begrip hoofdkerk binnen de parochies, waarvan 3 in uw 
gemeente, zelf zeer gevoelig ligt en dat tijdige gecoördineerde communicatie essentieel is. Dat wordt door 
allen onderschreven en het is dan ook van essentieel belang dat goed kort te sluiten en conform goed te 
coördineren tussen gemeente en federatiebestuur. We achten het dan ook noodzakelijk dat het 
federatiebestuur kort nadat een en ander bij de raadsleden bekend is (Openbaar Bestuur) een en ander 
communiceert richting parochies. Hierbij denken we ook aan een meeting met vrijwilligers en andere 
parochianen, waar wij u willen uitnodigen een en ander mee toe te lichten. Dit overleggen wij graag met U. 
 
Wij vernemen graag van U.  
 
Namens het federatie- c.q. kerkbestuur, 
 
Pastoor Kenis en John Budé.  
 
 
 
 

 
LET OP: "Deze e-mail is verzonden naar gemeente Beek vanuit een externe bron. De inhoud kan 
niet zonder meer vertrouwd worden. Wees extra waakzaam bij het openen van bijlage(n) of het 
klikken op link(s)."  


